
جمعیت 9 دی فتنهگران را مأیوس و مرعوب کرده
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متن پرسش

سلام استاد: خدا وکیلی تعداد افرادی که در حماسهی 9 دی حضور داشتند، زیاد بود؟ من خودم به

انقلاب و نظام و 9 دی ارادت دارم، اما تصاویر موجود نشان نمیدهد که جمعیت خیلی بوده باشند.

البته همانهایی که بودند بصیرت داشتند که اومدند، ولی از لحاظ تعداد خیلی به نظر نمیرسیدند.

اینطور نیست؟ عادلانه بفرماد و دور از هیجانات. تشکرمیکنم

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: از آن جهت که آن جمعیت توانست با حضور خود نشان دهد ارادهی ملت

ایران در جهتی جدای از جهت فتنهگران است، باید جمعیت چشمگیری باشد که فتنهگران را مأیوس و

مرعوب کرده باشد و بعد از 9 دی شکست خود را پذیرفتند. موفق باشید


